
 

Asia Kuka toimii ja miten Aikataulu Miten seurataan Kuka tukee Muuta huomioitavaa 

Omatoiminen ajanvaraus 

koulukuraattorille/-psykologille 

Sivistysjohtaja selvittää asiaa  Tapaaminen 

tammikuun lopussa 

luokanvalvojan/opon 

kautta opiskelijoille 

 Tarkempi ohjeistus/tiedotus 

palveluista oppilaille 

Kuinka kaupunki voisi tukea 

nuoria nuorten kuulemisessa, 

päätöksentekoon mukaan 

ottamisessa? 

NUVA:lle puheoikeus   

NUVA + jäsenten edustus 

valiokunnissa 

oppilaskunnat 

nuorisoparlamentti 

kuulemistilaisuudet 

Nuorisovaltuusto ja 

oppilaskunnat 

ympärivuotisesti 

Nuorisoparlamentti 

joka 3. vuosi 

Kuulemistilaisuudet 

joka 2. vuosi 

Aktiivisuus, suora 

yhteydenotto 

Nuorisopalvelut ja 

muut kaupungin 

toimijat 

Avoimet NUVA:n kokoukset, koulujen 

aamunavaukset 

Anonyymi sähköinen yhteydenotto 

mahdolliseksi, esim. 

teemaviikot/kampanja 

NUVA:n budjetti (5000€/vuosi) 

ei riitä. 

Onko budjetin nostaminen 

mahdollista? 

Yhteistyökuvioilla eteneminen 

Priorisointi, suunnitelmallisuus ja 

ennakointi 

Kilpailutus (matkojen kuljetukset) 

Rahankeruutempaukset (Huittinen: 

matonpesu) 

  

 Nuorisosihteeri ja 

sivistysjohtaja 

selvittävät 

mahdollisuuden hakea 

kohdeavustusta. 

Ilmoitus NUVA:lle. 

 Kokouspalkkiot ja koulutusmatkat 

kuluineen syövät suuren osan 

budjetista 

Hirvikoskelle frisbeegolf-rata Liikuntasihteeri selvittää mahdollista 

paikkaa radalle, jossa pystytään 

huomioimaan turvavaatimukset. 

 Liikuntasihteeri 

informoi opon kautta 

 Ilmainen harrastusmahdollisuus 

Nuorisotilan kohentaminen, 

erityisesti wc ja sisäänkäynti 

Tiedotus kuntoon – somekanavat (IG) 

kaikkien tietoon! 

HYK:in standin päivitys! 

Palautelaatikko 

Tapahtumat nuokkareille, teemaillat 

kevät 2020 Kouluvierailut  

Nuorisosihteeri 

viestittää NUVA:n pj:lle 

 Piha ja sisäänkäynti epäselvä ja karu, 

pimeä 

Pelikone uusittu 

Saviseuran avustuksella hankittu 

sohva ja uudet säkkituolit 

Nahinlahden alueen tilanne 

Onko oleskelualue ja 

uimapaikka tulossa? 

Selvitetään kehittämisjohtajalta Helmikuu Informointi tilanteesta 

nuorisosihteeriltä 

 Asia ollut esillä aina 

Parlamentissa alueen suunnitelmasta 

otettiin toteutukseen laavu. 

Vapaavuoro liikuntahallilta 

nuorille 

Liikuntasihteeri selvittää onko joku 

vuoro käytettävissä  (mahdollisesti 

myös viikonloppuvuoro) 

 Liikuntasihteeri 

informoi opoa, jos 

tyhjiä salivuoroja ja 

vastuuohjaajia löytyy.  

 Alastarolla mahdollisuus toteuttaa 

höntsävuoro. Löytyykö 

vastuuohjaajaa toiminnalle? 

Hirvihovin pihalle 

koripallokenttä (muukin alue 

käy) 

Oppilaskunnalta esitys yhden 

lentopallokentän muuttamisesta 

koripallokentäksi 

LEKO:n tenniskentän käyttö? 

  Liikuntasihteeri tulee 

koululle katsomaan 

oppilaskunnan kanssa 

piha-alueen 

 

 


